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Eksikliklere kökten 
çözüm bulacağız

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı, Ege 
genelinde yine büyük bir coşkuyla kutlanacak. İz-
mir’deki kutlamaların bu yılki ortak adresi de Cum-
huriyet Meydanı olacak. Saat 10.00’da çelenk sunu-
mu ve İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başlayacak olan 
resmi törenler İzmir genelindeki okullarda eğitim gö-
ren çocukların katıldığı danslar ve gösterilerle süre-
cek. İzmir Büyükşehir Belediyesi ile ilçe belediyeleri-
nin düzenlediği etkinliklerle sürecek olan 23 
Nisan programında kentteki çocuklar doyasıya eğle-
necek. Bayramda yurttaşlara toplu ulaşım ücretsiz 
olacak. >> 2 ve 3. Sayfada 

Yıllardır AK Parti’li başkanların tarafın-
dan yönetilen belediyelerin borç batağında 
olduğu resmi olarak kanıtlandı. Başkanlık 
koltuğuna oturan CHP’li belediye başkanları-
nı borçları afişe ederek belediye binasına astı. 
Denizli Büyükşehir Belediyesi’nin 11.1 mil-
yar TL, Kütahya Belediyesi’nin 1.7 milyar 
TL, Balıkesir Karesi Belediyesi’nin 474 mil-
yon lira, İzmir Kiraz Belediyesi’nin 332 mil-
yon TL, Kütahya Gediz Belediyesi’nin 262 
milyon TL, Afyonkarahisar Dinar Belediye-
si’nin 125 milyon TL, Denizli’de Çal Beledi-
yesi’nin 73 milyon lira, Tavas Belediyesi’nin 
61 milyon TL borcu çıktı. Denizli Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
ihtiyaç fazlası 45 kiralık arabayı belediye 
önünde sergileyerek, “Artık şatafatın olmadı-
ğı belediyeler olacak“ dedi. >> 4. Sayfada

Başkan Tugay: En düşük 
su fiyatı İzmir’de olacak
İZMİR Büyükşehir Belediyesi Mecli-
si’nin yeni döneminin ikinci toplantısı 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. 
Cemil Tugay’ın başkanlığında yapıldı. 
İlk meclis oturumunda sunulan su tari-
felerinde indirim yapılması, ‘Emekli 
Dayanışma Kartı’ ve ‘Anne-Çocuk 
Kartı’ uygulaması önergeleri oylanarak 
kabul edildi. Başkan Tugay, “Bütçeyi 
bozmadan işleyişi bozmadan amacımız 
İzmir’i Türkiye’de en düşük su fiyatına 
sahip il yapmak” dedi. >> 9. Sayfada

Başkan Aras, destekleri 
yüzde 110 arttırdı
MUĞLA Büyükşehir Belediye Başka-
nı Ahmet Aras, ülkenin içinde bulundu-
ğu olumsuz ekonomik koşullarda ihti-
yaç sahibi vatandaşlara sağlanan maddi 
destek miktarını yüzde 110 arttırdı. 
Aras, “Gönül ister ki sosyal yardım 
diye bir kavram hiç olmasın. Ancak şu 
şartlarda bu durum ülkemizde mümkün 
değil. Bizler de yerel yönetimler olarak 
altyapı, yol, su gibi temel ihtiyaçların 
yanı sıra sağlık hizmetleri, tarım proje-
leri, maddi destekler gibi sosyal konu-
larda da çalışmalar yapıyoruz ve bunu 
arttırarak sürdüreceğiz” dedi. >> 6’da

SMA’lı Feyyaz için 
dayanışma çağrısı
TURGUTLU Belediye Başkanı Çetin 
Akın, SMA hastası Feyyaz Alperen 
Cantekin ve ailesini belediyede konuk 
etti. Başkan Akın, “Zorlu bir tedavi sü-
recinde olan Turgutlu’muzun evladı 
Feyyaz Alperen için destek olabileceği-
miz konular hakkında görüştük. Tüm 
hemşerilerimden ve hayırseverlerimiz-
den valilik onaylı kampanyaya destek 
olmalarını rica ediyorum” diyerek çağrı 
yaptı. >> 3. Sayfada

İş dünyası tebrik etti 
GÜNEY Ege Sanayi ve İş Dünyası Fe-
derasyonu (GESİFED) Başkanı Hakan 
Urhan, Aydın Büyükşehir Belediye 
Başkanı Özlem Çerçioğlu’nu ziyaret 
etti. Karşılıklı görüş alışverişinde de 
bulunulan ziyarette Urhan ve berabe-
rindeki heyet, göreve yeniden 
seçilen Çerçioğlu’nu tebrik etti.  
>> 6. Sayfada

>> 6. Sayfada

Fiyatlarda artış  
raflara yansıyacak8 Tarım yoksa  

gıda yok8 Dünya Türk doğal  
taşını almaya geldi8

>> 9’DA

‘En güzel balkon 
bahçe’ seçilecek  

DOĞADAN toplanan yüzlerce türdeki otun 

tezgâhlarda yerini aldığı 13’üncü Alaçatı Ot 

Festivali, binlerce kişiyi ağırladı. Edis, Mor ve 

Ötesi, Ayhan Sicimoğlu gibi birbirinden de-

ğerli isimlerin sahne aldığı festivalde en 

güzel yemekler ve otlar yarıştı. Doğa Rut-

kay’ın sunduğu, Ayhan Sicimoğlu’nun Jüri 

başkanlığı yaptığı yarışmada en güzel ye-

mekler ve otlar yarıştı. 107 çeşit ot topla-

nan yarışmada Şevketi Bostan ile yapılmış 

birbirinden güzel yemekler değerlendirildi.

“Rant uğruna talana  
izin vermeyeceğiz” 

İzmirliler İZKİTAP Fest’e akın etti
İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin ev sahipliğinde 
düzenlenen İZKİTAP Fest - İzmir Kitap Fuarı, Kül-
türpark’ta her gün on binlerce kitapseveri ağırlamaya 
devam ediyor. “Çocuk Edebiyatı” ana temasıyla dü-
zenlenen fuarda, yayınevlerinin stantlarına büyük 
ilgi gösterilirken kitapseverler beğeniyle okudukları 
yazarlara kitaplarını imzalatmak için uzun kuyruklar 
oluşturdu. Fuarın en çok ilgi gören konuklarından 
biri de Prof. Dr. Celal Şengör oldu. >> 7. Sayfada 

 

Seferihisar Sığacık’ta bulunan Teos Ma-
rina’nın kapasitesinin artırıl-
masına yönelik çalışmalar, 
vatandaşlar tarafından pro-
testo edildi. Seferihisar Be-
lediye Başkanı İsmail Yetiş-
kin, “Sığacık Körfezi hal-
kındır, balıklarındır, balıkçı-
larındır. Rant uğruna talan 
edilmesine izin vermeyece-
ğiz” dedi. >> 3. Sayfada 

GÖREVE geldiği günden bu yana Ku-
şadası’ndaki sorunlara yerinde çözüm 
arayan başkan Ömer Günel, güne Yeni-
köy Mahallesi’ni ziyaret ederek başladı. 
Birim müdürleri ve meclis üyelerinin de 
yer aldığı ziyarette Başkan Ömer Günel, 
“İkinci dönemimizde köylerimizin tüm 
eksikliklerini kökten gidereceğiz. Ancak 
bunu yaparken önceliğimizi her zaman 
kadın ve çocuklarımızın ihtiyaçlarına 
vereceğiz” ifadelerini kullandı. >> 7’de

13. Alaçatı Ot Festivali 

milyonları ağırladı Ege’de 23 Nisan coşkusu
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Devraldıkları borç miktarını deşifre eden CHP’li başkanlar, “Halkın 1 kuruşu boşa  
harcanmayacak. Artık, şeffaf yönetilen ve şatafatın olmadığı bir belediye başkanları olacak” dedi.

Yüzlerce vatandaş, doğanın zarar görmesine engel olmak için eylem yaptı

İSRAFIN FOTOĞRAFIl

KÖRFEZ HALKINDIRl

Atatürk’ün  
Partisi!

   İDRİS  AKYÜZ



Etkinliklere davetlisiniz
BAYRAKLI Belediyesi, 23 

Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı hazırlanan program kap-
samında görsel şovlar, oyunlar, spor 
müsabakaları, maskot eşliğinde mü-
zikli aktiviteler, sürpriz eğlenceler ve 
konserlerle dolu muhteşem bir şen-
likle kutlayacak. 23 Nisan günü Bay-
raklı sahilinde gerçekleşecek 
etkinliklere isteyen herkes ücretsiz 
olarak katılabilecek. 

Bayraklı Belediye Başkanı İrfan 
Önal, “Ulu Önder Mustafa Kemal 
Atatürk’ün çocuklara armağan ettiği 
23 Nisan’da geleceğimizin teminatı 
çocuklarımızla buluşacağız. Onların 
bir tebessümü, mutluluğu her şeye 
değer. Her yıl etkinliklerimizi büyü-
teceğiz. En güzel bayramlar Bayrak-
lı’da yaşanacak. Etkinliklerimize 
tüm çocuklarımızı bekliyoruz” diye 
konuştu. 
 

Kursiyerlerle 23 Nisan 
KONAK’ta 23 Nisan Ulu-

sal Egemenlik ve Çocuk Bayramı, 
Konak Belediyesi’nin Zeytinlik ve 
Mersinli Semt Merkezi’nde minik 
kursiyerlerin gösterileriyle coşku 
içinde kutlandı. Etkinliğe, Konak 
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı 
Mutlu’nun konuğu, sevilen oyuncu 
Mert Fırat da katılarak tüm davetli-
lere sürpriz yaptı. 

İlk olarak Zeytinlik Semt Merke-
zi’nde yapılan bayram etkinliğine 
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çı-
narlı Mutlu’nun yanı sıra sevilen 
oyuncu Mert Fırat, Konak İlçe Halk 
Eğitim Müdürü Hüseyin Akpınar, 
müdür yardımcısı Erdoğan Ünlü, be-
lediye meclis üyeleri, muhtarlar ve 
veliler katıldı. 

Başkan Mutlu, miniklerin bayra-
mını kutlayarak sözlerine başladı. 
Çocuklara bir de sürprizi olduğunu 
belirten Mutlu, ünlü oyuncu Mert Fı-
rat’ın da kendileriyle birlikte oldu-
ğunu ve bayram kutlamasına eşlik 
edeceğini söyledi. Mutlu, “23 Nisan 
kutlaması için dünya güzeli çocukla-
rımızın gösterisini ünlü sanatçı Mert 
Fırat’la, meclis üyelerimizle, sevgili 
dostlarımızla birlikte izlemeye gel-
dik. Semt merkezlerimizdeki etkin-
likler bundan sonra kültürel-sanatsal 
olarak da çok daha farklı, çok daha 
sizleri tatmin edecek şekilde çeşitle-
necek. Önümüzdeki günlerde daha 
güzel etkinliklerle buluşmak 
üzere Atatürk'ün çocuklarımıza ar-
mağan ettiği 23 Nisan Ulusal Ege-
menlik ve Çocuk Bayramımız kutlu 
olsun” dedi. 
 

Pazaryerinde eğlenecekler 
EFES Selçuk Belediyesi ta-

rafından 23 Nisan Salı günü pazarye-
rinde atölyeler düzenlenecek. 
Çocukların büyük bir coşku ve ne-
şeyle katılacağı etkinlikler kapsa-
mında Prof. Dr. İsmail Aka 
Kütüphanesi zekâ oyunları atölyesi, 
İsabey gündüz bakımevi el becerileri 
atölyeleri, AÇEV Efesli babalar top-
luluğu oyun atölyeleri düzenlenecek. 
Her yıl pazaryerinde düzenlenecek 
olan etkinliklerle eğlenecek olan ço-
cuklar, aynı zamanda 23 Nisan Ulu-
sal Egemenlik Bayramı Coşkusunu 
yaşayacak. 23 Nisan çocuk şenliği 
kapsamında ayrıca yüz boyama, 
sosis balon, pamuk şeker, patlamış 
mısır, maskotlar gibi eğlenceli etkin-
likler de yer alacak.  
 

23 Nisan 2024 SalıGÜNDEM2

İzmir Büyükşehir Belediyesi, 23 Ni-
san Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı kentin dört bir yanında 

düzenleyeceği etkinliklerle kutlayacak. 
“İzmir’in Dört Bir Yanında Şenlik Var” 
temasıyla 30 gün boyunca 30 ilçede dü-
zenlenecek “Gezici Çocuk Şenlikleri” 
ile çocuklar pandomin, sihirbaz gösteri-
leri, konserler, dans ve tiyatro gösterile-
riyle bayramın tadını doyasıya çıkara-
cak. 23 Nisan’da ise binlerce çocuk 
Kültürpark’ta düzenlenecek Çocuk Şen-
liği’nde bayramın tadını doyasıya yaşa-
yacak. İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne 
bağlı toplu taşıma ücretsiz hizmet vere-
cek. İzmir Doğal Yaşam Parkı ise 6-18 
yaş arasındaki ziyaretçilerini Nisan tari-
hine kadar ücretsiz ağırlayacak. 

BÜYÜK ŞENLİK 
Kültürpark’taki Çocuk Şenliği bu-

gün saat 12.00'de başlayacak. Kaskatlı 
Havuz yanında düzenlenecek program-
da 12.00 ile 15.00 arası çocuklar için 
çadır etkinlikleri yapılacak. Saat 13.00-
17.00 arasında konserlerin, sihirbaz ve 
dans gösterilerinin yer alacağı sahne et-
kinlikleri düzenlenecek. Açık alan et-
kinlikleri de saat 12.00-15.00 arasında 
yapılacak. Çocuklar kukla gösterileri, 
spor etkinlikleri, sokak oyunları, oyun 
parkuru, gezici kütüphane gibi birçok 
etkinlikle keyifli bir gün geçirecek. 

ÇOCUKLAR BÜYÜLENECEK 
27 Nisan 2024 Cumartesi günü saat 

13.00’te İzmir Ahmed Adnan Saygun 
Sanat Merkezi’nde İzmir Büyükşehir 
Belediyesi ile Çağdaş Çağdaş Yaşamı 
Destekleme Derneği iş birliğiyle “Çağ-
daş Yaşam Çocuk Korosu” Atatürk Ora-
toryosu’nu sunacak. 24 ve 26 Nisan ta-
rihlerinde ise Kültürpark Atatürk Açık 

Hava Tiyatrosu’nda saat 19.00’da ço-
cuklar ve aileleri için ücretsiz müzikli 
tiyatro gösterileri olacak. 

“DÖNÜŞÜM AİLE KAMPI” OLİVELO’DA 
23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Ço-

cuk Bayramı kapsamında İklim Deği-
şikliği ve Sıfır Atık Dairesi Başkanlığı 
tarafından ilki düzenlenecek Dönüşüm 
Aile Kampı Güzelbahçe Olivelo Yaşa-

yan Parkı'nda yapılacak. Herkesin 
sağlıklı ve dengeli bir çevrede yaşama 
hakkından hareketle, çevresel sürdürü-
lebilirlik ilkeleri doğrultusunda sürdü-
rülebilir bir yaşam için atığın önlen-
mesi, azaltılması, yeniden kullanılma-
sı ve dönüştürülmesi bilincinin yay-
gınlaştırılması amacıyla 27-28 Nisan 
2024 tarihlerinde düzenlenecek bulu-
şacak.

BORNOVA geleneksel uçurtma şenli-
ği, bu yıl da binlerce Bornova-
lıyı buluşturacak. Ücretsiz 
uçurtma dağıtımının da 
yapılacağı Aşık Vey-
sel Rekreasyon 
Alanı’ndaki şen-
lik, saat 15.00’te 
başlayacak. Amfi 
Tiyatro önünde 
kurulacak sahne-
de DJ performan-
sının yanı sıra si-
hirbaz ve kukla gös-
terisi ve bubble show 
ile çocukların eğlenceli 
vakit geçirmesi sağlanacak. 
Bornova Belediyesi Çocuk Korosu 
da sahneye çıkarak konser verecek. Şiş-
me oyuncaklar, yüz boyama standları ve 

çeşitli oyun alanlarının kurulacağı alan-
da atölye etkinlikleri de gerçekleş-

tirilecek. Çocuklar için eğ-
lenceli ikramların da ha-

zırlandığı Şenlik’te 
gökyüzü uçurtmalarla 
şenlenecek. 

Çocukları davet 
eden Bornova Bele-
diye Başkanı Ömer 
Eşki, “31 Mart’ta 
Türkiye haritasını 

hep birlikte kırmızıya 
boyadığımız gibi, o 

gün de Bornova’da gök-
yüzünü bayrağımızın ren-

gine hep birlikte boyayacağız. 
Görev süremdeki ilk milli bayramı-

mızı büyük bir coşku içinde kutlayaca-
ğız” dedi. 

ULU Önder Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk’ün ‘bugünün küçükleri, yarının 
büyükleri’ diyerek tüm dünya çocukla-
rına armağan ettiği 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı, Karşı-
yaka Belediyesi’nin gerçekleştireceği 
coşku dolu şenlikle kutlanacak. Şenliğe 
Cordelion Taypark ev sahipliği yapa-
cak. Organizasyonun sahne akışında sı-
rasıyla; Mady Dance, Rossinka Dans 
Grubu, Çocuk Yogası, Şef Sensin, Be-
lediye Bale Ekibi Gösterisi ve Alp Abi 
Stand Up yer alıyor. Akabinde sunula-
cak sihirbaz gösterisi ile bubble show 
da etkinliğe ayrı bir renk katacak. Öte 
yandan; bocce, sportif parkur, geri dö-
nüşüm atölyesi, yüz boyama, Türkiye 
haritası atölyesi, el baskısı, baskı boya-
ma atölyesi ve resim atölyesi etkinlik-

leri de gün boyunca alanda devam ede-
cek. Planlanan etkinlikler ile çocuklar 
hem 23 Nisan’ın tadını doyasıya çıka-
racak hem de öğrenerek farkındalık ka-
zanacak. 

TÜM ÇOCUKLARIMIZI BEKLİYORUZ 
23 Nisan coşkusunu paylaşmak için 

ailelere çağrıda bulunan Karşıyaka Be-
lediye Başkanı B. Yıldız Ünsal, “Ata-
türk’ün ilkelerini, fikirlerini ve Cumhu-
riyet değerlerimizi yarınlara taşımak, 
geleceğimizin koruyucuları olan ço-
cuklarımızın keyifli bir gün geçirmele-
rini sağlamak adına düzenleyeceğimiz 
şenliğe tüm çocuklarımızı bekliyoruz. 
Gelin, 23 Nisan coşkusunu Karşıya-
ka’ya yakışır bir şekilde hep birlikte 
paylaşalım” dedi.

30 ilçede 30 gün şenlik

Bornova şenliğe hazır

GAZİEMİR Belediyesi’nin 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı 
kutlamaları kapsamında düzenleyeceği 
26. Gaziemir Ulusal Çocuk Şenliği baş-
lıyor. 20-23 Nisan tarihlerinde düzenle-
necek şenlik kapsamında her gün ilçe-
nin farklı bir bölgesinde çocuklar için 
etkinlikler düzenlenecek.   

BAŞKAN IŞIK’TAN DAVET 
Şenlik kapsamında 23 Nisan Salı 

günü kortej yürüyüşü düzenlenecek. 
Abdullah Arda Meydanı’nda saat 
20.00’de başlayacak korteje katılanlar, 
Abdülhamit Yavuz Caddesi ve Atatürk 
Bulvarı güzergâhından Festival Ala-
nı’na ulaşacak. Büyük boy Atatürk pos-
teri ve Türk bayrağının taşınacağı kor-
tejde, bando eşliğinde marşlar söylene-
cek. Kortej yürüyüşünün ardından 23 
Nisan kutlamaları Festival Alanı’nda 
düzenlenecek Yeni Türkü konseriyle de-
vam edecek. Yeni Türkü saat 21.00’de 
sahneye çıkacak. 

Belediye Başkanı Ünal Işık, “Her 
gün kentimizin farklı bir bölgesinde dü-

zenleyeceğimiz etkinliklerde, çocukları-
mız doyasıya eğlenerek bayramlarını 
kutlayacak. 23 Nisan günü düzenleye-
ceğimiz kortejde, ay yıldızlı bayrakları-

mızla yürüyerek ilçemizin sokaklarını 
gelincik tarlasına dönüştüreceğiz. Festi-
val Alanı’nda düzenleyeceğimiz Yeni 
Türkü konseriyle de bayram coşkusunu 

zirveye taşıyacağız. Çocuklarımız başta 
olmak üzere tüm yurttaşlarımızı bayram 
coşkumuza ortak olmaya davet ediyo-
rum” diye konuştu.

Gaziemir’de Yeni Türkü konseri

“İzmir’in Dört Bir Yanında Şenlik Var” temasıyla 30 gün boyunca 30 ilçede düzenlenecek. 

Çocukları bekliyoruz



SMA’lı Feyyaz  
destek bekliyor
TURGUTLU Belediye Başkanı 
Çetin Akın, Turgutlu’da yaşayan 
ve SMA hastalığıyla mücadele 
eden çocukların kampanyalarına 
destek olmaya devam ediyor. 
SMA’lı çocukların tedavisi için 
aileleri tarafından başlatılan 
kampanyalara sık sık destek 
veren Akın, Turgutlu’da yaşa-
yan ve SMA Tip 2 hastalığı ile 
mücadele eden 8 yaşındaki Fey-
yaz Alperen Cantekin’i ailesiyle 
birlikte belediyede misafir etti.  

YİNE BAŞARABİLİRİZ 
Başkan Akın, iki yıl önce 

kampanyası başarıyla tamamla-
nan Turgutlulu İrem Nur 
Çakto’nun zorlu sürecinde etkin 
rol oynarken düzenlenen tüm et-
kinliklerde İrem Nur’a destek 
çağrısında bulunmuş ve kam-
panyanın Türkiye’de, dünyada 
duyulmasına katkı sağlamıştı. 
Vatandaşlara çağrı yapan Akın, 
“Daha önce başardık, yine başa-
rabiliriz. Zorlu bir tedavi süre-
cinde olan Turgutlu'muzun 
evladı Feyyaz Alperen için des-
tek olabileceğimiz konular hak-
kında görüştük. Tüm 
hemşerilerimden ve hayırsever-
lerimizden valilik onaylı kam-
panyaya destek olmalarını rica 
ediyorum. Feyyaz'ımız yardım-
larınızla yaşama tutunacak” 
dedi. 

Vatandaşlar, SMA Tip 2 has-
tası Feyyaz Alperen Cantekin 
için başlatılan valilik onaylı yar-
dım kampanyasına Feyyaz Al-
peren Cantekin adına açılan 
TR23000100901066712630500
1 numaralı hesap üzerinden des-
tek verebilecek. 

Ulaştırma ve Alt 
Yapı Bakan-
lığı’nın 

40 milyon 
TL’lik yatı-
rımla, Sığa-
cık Körfe-
zi’nde bu-
lunan ma-
rinanın 
kapasite-
sini artır-
maya yö-
nelik olarak 
hazırlanan 
projeye tepki-
ler, büyüyerek 
devam ediyor. Se-
ferihisar Belediye 
Başkanı İsmail Yetişkin’in 
çağrısıyla marina önünde düzenlenen ey-
leme Seferihisar Belediye Meclis üyele-
rinin yanı sıra,  Seferihisar Kent Konse-
yi, Emekli SEN 2017, Çağdaş Seferihi-
sar Derneği, Akarcalılar Derneği, De-
mokrasi Platformu, TEMAD, Türkiye 
Astsubaylılar Derneği, Seferihisar Halk 
Evleri Şubesi, Alevi Kültür Derneği, Se-
ferihisar Çağdaş Kadın Platformu, Çağ-
daş Yaşamı Destekleme Derneği katıldı. 
Seferihisar Belediye Başkanı İsmail Ye-
tişkin, yaptığı açıklamada, marina yapı-
mının başında verilen vaatlerin yerine 
getirilmediğini belirterek, “Marina yapı-
lırken verilen sözler arasında; ‘Seferihi-
sar halkına, Sığacık halkına katkılar sağ-
layacağı, otellerin devamlı çalışacağı’ 
vardı. Gördük ki burası sadece zengin 
kişilerin gelip yatlarını bağladıkları oto-
park gibi kullandıkları bir alan haline 
geldi” dedi.   

İHTİYACIN SONU YOK, DOĞANIN VAR 
 “Gerekirse bu işin başında yatıp nö-

bet tutmaya hazırım” diyerek kapasite 
artırımına karşı kararlılığını dile getiren 

Yetişkin, şunları söyledi: 
“2022 senesinde engel olduğumuz 

marinanın kapasite genişletilmesini, şim-
di yine ÇED raporunda yaptıkları kur-
nazlıklarla önümüze getirdiler. Ulaştırma 
Bakanlığı, deniz ve kara toplam 67 dö-
nüm alanda, 40 milyon liralık yatırım ile 
marinayı genişletmek istiyor. Sonra ka-
lanların sayısı yine artacak. Gelecekler 
yine genişlememiz lazım ihtiyaç var di-
yecekler. Bu ihtiyacın sonu yok ama do-

ğanın sonu var.” Başkan Yetişkin, şöyle 
devam etti: “Biz bu zihniyeti Akbe-
len’den, Soma’dan, Efemçukuru’ndan 
biliyoruz. Bu zihniyet rant zihniyeti. Ma-
dem vatandaşın ihtiyacını bu kadar düşü-
nüyorsunuz, yüzbinlerce insan Girlen’de 
bir tane oturacak bank bulamıyor. Bize 
de yaptırtmıyorsunuz. Girlen’i yapın. 
Oradaki vatandaşın ihtiyacı ihtiyaç değil 
mi? Ya da yıllardır balıkçı barınağına ih-
tiyacımız var. Onu yapın. ÇED raporun-

da kendileri söylemişler. Projenin ekono-
mik ömrü 25 yıl. 25 yıl için bu denizi, 
doğayı, denizde yaşayan canlıları yok et-
meye değer mi? Buradan başta Ulaştır-
ma Bakanlığı olmak üzere tüm bakanlık-
lara sesleniyorum. Doğada bir yeri boz-
dun mu, doğa bizden intikamını yüz mis-
li alır. Her ne olursa olsun rant uğruna ta-
lan edilmesine izin vermeyeceğiz. Müca-
delemize 2022 yılında kaldığımız yerden 
devam edeceğiz.”
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Yetişkin: Doğada bir yeri bozdun mu, doğa bizden intikamını yüz misli alır. 
Her ne olursa olsun rant uğruna talan edilmesine izin vermeyeceğiz.

Sığacık’ta yat limanı protestosu 



117 milyon liralık  
ihale yapmışlar

İşe gelmeden maaş 
alanları tespit ettik 

AKP’li başkandan 750 bin 
liralık bronz madalyon 

YAPTIRDIĞI 50 milyon li-
ralık makam odası ile gündemden 
düşmeyen ve ‘Kral daireli başkan’ 
olarak anılan AK Parti’li Belediye 
Başkanı Mehmet Çakın’ın 
Cumhuriyetin 100 yılı için 500 bronz 
madalyon yaptırdığı ve her biri için 
38 dolar para ödediği ortaya çıktı. 
Madalyonların toplamının 750 bin 
lira olduğu ortaya çıkarken, 2023 
yılında kültür ve sanat etkinliklerine 
ise 42 milyon lira harcama yaptığı 
denetimlerde tespit edildi. 
Belediyenin toplam borcu ise 1.4 
milyar TL. Harcamalarla ilgili açık-
lama yapan CHP Uşak Belediye 
Başkanı Özkan Yalım, “Belediyenin 
her kuruşu vatandaş ve hizmet için 
harcanacak. Gereksiz harcamalar ol-
mayacak” ifadelerini kullandı.

MANISA’nın ilk kadın ilçe 
belediye başkanı olan Şehzadeler 
ilçesi Belediye Başkanı Gülşah Dur-
bay, yaptıkları denetimlerde son 4 
ayda işe girişler olduğunu ve belediy-
eye gelmeden maaş alanları tespit et-
tiklerini açıkladı. 

Durbay, açıklamasında şunları 
söyledi: “Bizim borcumuz 150 mi-
lyon, şirketin de bir 60 milyon kadar 
borcu var. Belediyenin hiçbir geliri 
olmamış. Sosyal tesis hep çok cüzi 
miktarlara kiraya verilmiş. Belediy-
eye kesinlikle bir gelir modeli sağla-
mamız gerekiyor çünkü verdiğimiz 
sözleri biz bütçemize göre yapmıştık 
ama bütçeyi de tabii sadece kağıt üz-
erinde gördük. Bunu da öncelikle 
tasarruflarla sağlayacağız. Seçim 
öncesi de tabi ki biraz da seçim 
yatırımı olarak insanlar işe alınmış. 
Önce tasarrufa gideceğiz, personelin 
çalışmasını sağlayacağız. Çalış-
mayan, işe gelmeyen de pek çok 
insan tespit ettik. Ben listeye bak-
madım. Son 4 ayda işe girmiş 
herkesin çıkışını verdik.”

BALIKESİR’DE AK Par-
ti’den Cumhuriyet Halk Partisi'ne 
geçen Karesi Belediyesi’nin yeni bele-
diye başkanı Mesut Akbıyık, belediye-
nin 474 milyon 465 bin 117 lira 43 
kuruş borcu olduğunu açıkladı. Akbı-
yık, AK Partili eski başkanın seçime 10 
gün kala 117 milyon 408 bin TL üç 
ihale yapıldığı bilgisini paylaştı. 

Mesut Akbıyık, sosyal medya hesa-
bında yaptığı video paylaşımında, Ka-
resi Belediyesi’nin borçlarıyla ilgili  bu 
açıklamaları yaptı: “Karesi Beledi-
yesi’nin devraldığımız tarih itibariyle 
devam eden işler hariç 474 milyon 465 
bin 117 lira 43 kuruş borcu bulunmak-
tadır. Bu borç tablosunu belediyeye 
gelen vatandaşlarımız bu bilgilere ko-
laylıkla ulaşıp erişebileceklerdir” dedi. 

SEÇİME 10 GÜN KALA İHALE  
Akbıyık, seçime 10 gün kala yapı-

lan ihale miktarını da açıkladı. “Seçime 
10 gün kala yapılan üç ihale var ve bu 
üç ihalenin toplam bedeli 117 milyon 
408 bin TL. Bunu hemşerilerimin tak-
dirine bırakıyorum. Son olarak şunu 
belirtmek istiyorum; ihalesi devam 
eden işlerle alakalı da 99 milyon 798 
bin 866 lira 77 kuruşluk bir rakam kar-
şımıza çıkıyor. Yani toplam olarak kısa 
vadede ödememiz gereken para Kare-
sili hemşerilerime üzülerek söylemek 
istiyorum ama 574 milyon 263 bin 984 
lira 20 kuruş toplam ödememiz gere-
ken tutar var” ifadelerini kullandı. 
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Yerel seçimlerden za-
ferle çıkan CHP’li 
yeni belediye baş-

kanları, borç yüküyle karşı 
karşıya kaldı. Partiler, dev-
raldıkları belediyelerdeki 
borçları pankarta yazıp be-
lediye binasına asıyor veya 
borç miktarını açıklıyor.  

Belediyelerin binalarına 
asılan afişlere göre borçlar 
şöyle: Denizli Büyükşehir 
Belediyesi 11.1 milyar TL, 
Kütahya Belediyesi 1.7 
milyar TL, İzmir Kiraz Be-
lediyesi 332 milyon TL, 
Kütahya Gediz Belediyesi 
262 milyon TL, Afyonkarahisar Dinar 
Belediyesi 125 milyon TL, Denizli Ta-
vas Belediyesi 61 milyon TL. Balıke-
sir'de AK Parti'den Cumhuriyet Halk 
Partisi'ne (CHP) geçen Karesi Belediye-
si'nin yeni Belediye Başkanı Mesut Ak-
bıyık, belediyenin devam eden işleri ha-
riç 474 milyon 465 bin 117 lira 43 ku-
ruş borcu olduğunu açıkladı. Balıkesir 
Belediyesi’nin yaklaşık 15 milyar TL 
borçla AKP’den devraldığını açıklanır-
ken, CHP'nin AKP ve MHP'den devral-
dığı belediyelerin toplam borcunun Tür-
kiye genelinde 100 milyar liraya dayan-
dığı bildirildi.  

 

Artık belediyelerde 
şatafat, gereksiz harcama yok 

Cumhuriyet Halk Partisi Bergama Belediye Başkanı Dr. Tanju Çelik, “Belediyenin 31 Mart tarihi 
itibarıyla 441 milyon 988 bin TL borcu bulunmakta. Her kuruşun takipçisi olacağız” dedi. 
31 Mart 2024 yerel seçimlerinin ardın-
dan İzmir’in Bergama Beledi-
yesi’ne belediye başkanı 
seçilen Dr. Tanju Çelik, 
AK Parti dönemin-
den 473 milyon 
330 bin TL borç 
kaldığını açıkla-
dı. Bergama’nın 
geleceğine dair 
basın mensupla-
rıyla bir araya 
gelen Tanju Çelik, 
“Bergama Beledi-
yesi’nin 31 Mart ta-
rihi itibarıyla 441 mil-
yon 988 bin TL yapılan-
dırılmış borcu bulunuyor. Bu 
esnada yapılmış bir ihale mevcut, ihale 
sonucuna göre 31 milyon 34 bin TL’de 
ihalelerden kaynaklı borç bulunuyor. 
Toplamda 473 milyon 330 bin dolayla-
rında belediyenin borcu bulunuyor. Bu 
borçlar sadece Bergama Belediye-
si’nden geliyor, bir de Bergama Beledi-
yesi’nin şirketlerinin borçları bulunu-

yor. Ciddi bir borç yüküyle belediyeyi 
devraldık. Aylık 23 milyon TL 

civarında çalışanların öden-
mesi gereken maaşı var. 

Bu ay itibarıyla bize 
iller bankasından 
gelen para 12 mil-
yon TL, maaşları 
ödemek için her 
ay bir 12 milyon 
daha eklememiz 
gerekiyor. Ya öz 
kaynaklarımızı 

güçlendirecek ya da 
borçlanma yoluna 

gitmemiz gerekiyor. Bu 
tablo üzerinde de çalışıyo-

ruz” diye konuştu. 

DEVLET PROJELERİNİN TAKİPÇİSİYİZ 
Genel değerlendirmelerin yapıldığı 

toplantıda vaat edilen projelerin gerçek-
leşeceğini, devlet projelerinin de titizlik-
le takip edileceğini aktaran Çelik, “Ber-
gama için projelerimizi ortaya koyduk, 
yarım kalan tüm projelerin de takipçisi 

olacağız ve hizmetlerimizi her geçen yıl 
artırmayı hedefliyoruz. UNESCO Dün-
ya Miras Listesi’nde olan tarihi kenti-

mizi, kültürel mirasımızı koruyarak ge-
lecek nesillere aktarılmasını çok önem-
siyoruz” dedi. 

DENİZLİ Büyükşehir Belediye Başka-
nı Bülent Nuri Çavuşoğlu ve Genel Se-
kreter Bülent Bozbaş, vatandaşların kar-
şısına çıkarak yapılan israfı gözler önü-
ne serdi. Başkan Çavuşoğlu, “Göreve 
geldiğimizden bu yana da bunun altya-
pısını, temellerini kurmak üzere bir ça-
lışma yürütüyoruz. İstiyoruz ki, Deniz-
li’de halkın ihtiyaçları, beklentileri doğ-
rultusunda bir belediyecilik yapalım, 
belediye çalışmaları anlamında artık şa-
tafatın dışında insanların ihtiyaçlarını 
çözebilelim, diye yola çıktık. Göreve 
geldiğimizden bu yana da tasarruf ted-
birleri uyguluyoruz. Özellikle 11.1 mil-
yar TL borcumuzun olduğu yerde biz 
istiyoruz ki artık bu belediye tasarruf et-
meli” dedi. 

TASARRUF EYLEM PLANLARI 
Çavuşoğlu, şöyle konuştu: İlk etapta 

380 kiralık aracımızdan 45 aracımızı 
geri gönderiyoruz. Şunu biliyoruz ki bu 
araçlar olmasa da belediyecilik hizmet-
lerini verebiliriz. Bu araçlar olmadığı 
zaman da çalışmalarımızı yürütebiliriz. 
Ama evinde süt içmeyen bir çocuğu-

muz varsa, gelecekle ilgili kaygı duyan 
bir ailemiz varsa görevimizi yapmamış 
olacağımızı söylemiştik. Bu kaygıdan 
kaynaklı da özellikle borç yükünü azal-
tabilmek açısından adım adım Deniz-
li’de tasarruf eylem planları uyguluyo-

ruz. Bu araçlardan elde edeceğimiz ay-
lık tasarruf miktarı 1 milyon 214 bin 
962 TL’dir. Bu sadece araç tasarrufu, 
bunun yanında, bu araçların tüketeceği 
yakıtlardan edeceğimiz tasarruf, perso-
nel anlamında yapmadığımız maliyetle-

ri de hesapladığımızda kat ve kat bu ra-
kamın üstüne çıkan bir tasarrufun birin-
ci adımını başlattık. Denizli Büyükşehir 
Belediyesi artık şatafatın olmadığı, ge-
reksiz harcamanın yapılmadığı bir bele-
diye olacak.”

Lüks araçlar geri gönderildi

Bergama Belediyesi’nin 
borcu dudak uçuklattı!

Devraldıkları borç miktarını deşifre eden CHP’li başkanlar, “Halkın 1 kuruşu boşa harcanmayacak. 
Artık, şeffaf yönetilen ve şatafatın olmadığı bir belediye yönetimi olacak” açıklamalarında bulundu. 



ÇERÇİOĞLU’NDAN SAĞLIK ALANINDA BİR BÜYÜK PROJE DAHA: 

İMPLANT, AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI MERKEZİ

TARIM FUARI’NDA AYDIN BÜYÜKŞEHİR  
BELEDİYESİ STANDINA ‘YOĞUN İLGİ’

GEÇTİĞİMİZ günlerde Aydın’da ya-
pacakları Göz Hastanesi projesini açıkla-
yan Büyükşehir Belediye Başkanı Öz-
lem Çerçioğlu, sağlık sisteminde vatan-
daşların hizmet almakta zorlandığı bir 
başka bir alanda yeni bir projesini daha 
açıkladı: İmplant, Ağız ve Diş Sağlığı 
Merkezi. 

Vatandaşların implant yaptırmak için 
kamu hastanelerinde aylarca sıra bekle-
mek zorunda kaldığının, özel sağlık ku-
rumlarına ise fiyatlar nedeniyle gideme-
diğinin altını çizen Çerçioğlu, “Yaklaşık 
150 milyon liralık bir yatırımla, Aydınlı 
vatandaşlarımızın temel diş sağlığı hiz-
metlerinin yanı sıra, özellikle implantla-
rını yaptırabilecekleri bir merkez açıyo-
ruz. Kırsal kesimde yaşayan vatandaşla-
rımız ve alt gelir grubunda olan hemşeri-
lerimiz bu hizmeti almakta güçlük çeki-
yor. Projenin tamamlanmasının ardından; 
istihdam edeceğimiz hekimlerimiz ve 
sağlık çalışanlarımızla implantlarını yap-
tırmakta güçlük çeken tüm Aydın halkı-

nın hizmetinde olacak bu merkezin açılı-
şını da yine Aydınlı hemşerilerimizle ya-
pacağız” dedi. Uzmanlar, bu projenin 

Aydın’da ciddi bir sağlık hizmeti açığını 
kapatacağını ifade etti. Kurulacak mer-
kezde implantın yanında, özellikli tedavi 

hizmetleri ve kanal tedavisi, 20 yaş diş 
cerrahisi, çocuk diş sağlığı, temel ağız ve 
diş tedavileri gibi hizmetler de verilecek.  

AYDIN’da bu yıl 11’ncisi dü-
zenlenen Uluslararası Tarım, 
Gıda Ve Hayvancılık Fuarı’nda, 
Aydın Büyükşehir Belediye-
si’nin açtığı stant yoğun ilgi gör-
dü. Yüzlerce markanın bulundu-
ğu fuarda belediyenin drone ile 
gübre uygulama, hayvancılık ve 
arıcılık alanındaki destekleri ve 
Halk Ege Et’in çalışmaları va-
tandaşlardan büyük beğeni top-
ladı. 

ÖNEMLİ TARIM KENTLERİN BİRİ 
Aydın’ın Türkiye’nin önemli 

tarım kentlerinden biri olduğunu 
ifade eden Aydın Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, 
“Tarım ve hayvancılık alanında 
üretimin artması ve girdi mali-
yetlerinin düşmesinin üreticilerin 
en büyük isteklerinden olduğunu 
biliyoruz. Bizler de bu konuda 
üreticimizin yanında olmaya, on-
lar için projeler üretmeye devam 
edeceğiz. Aydınlı tarım üreticile-
ri biliyorlar ki Aydın’da hiçbir 
üreticinin malı tarlada kalmaz, 
büyükşehir belediyesi o ürünle-
rin her zaman alıcısıdır” dedi.  

Başlattığı ata tohumları projesi ile 
Aydın’ın yüz yıllık tohumlarını, 
yıllardır üretici ile buluşturan 

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı 
Özlem Çerçioğlu, önümüzdeki yıldan 
itibaren yıllık 3 milyon fide olan üretim 
kapasitesini 10 milyon fideye çıkara-
caklarını duyurdu. 

Her yıl Aydın’ın 17 ilçesinde yapı-
lan fide dağıtımıyla şimdiye kadar 27 
milyon fideyi Aydın halkıyla, yüzbin-
lerce tohumu da Türkiye’nin dört bir 
yanından vatandaşlarla buluşturan Ay-
dın Büyükşehir Belediyesi, Bozdoğan 
ve Yenipazar ilçelerinde bulunan tesis-
lerine yapacağı yaklaşık 30 milyon lira-
lık ek yatırımla yıllık üretim kapasitesi-
ni 10 milyon fideye çıkarıyor. 

Açıklama yapan Çerçioğlu; “Ata to-
humları projesi benim için özel bir an-
lam ifade ediyor; büyüklerimizin san-
dıklarından tek tek toplayarak koruma 
altına aldığı-
mız tohumları-
mızdan, mil-
yonlarca fide 
üretip Aydın 
halkına ulaştır-
dık. Aydın bu 
projeyi çok 
sevdi, biz de 
kapasitemizi 
yıllık 10 mil-
yon fide üreti-
mine çıkarı-
yoruz, üretici-
mizi destekle-
meye devam 
ediyoruz” ifa-
delerini kul-
landı. 
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‘Ata Tohumları Projesi
10 milyon fideye çıkıyor



Adabahçe’de yaz sezonu  
hazırlıkları başladı

KUŞADASI Belediyesi 
tarafından tarımsal üretimi 
geliştirmek ve tüketicilerin sağlıklı 
gıdaya aracısız ulaşmasını sağlamak 
amacıyla yaşama geçirilen 
Adabahçe’de yaz hazırlıkları sürüyor. 
Bu kapsamda biber, karpuz, kavun, 
salatalık, domates, patlıcan gibi yaz 
sebzelerinin fideleri Adabahçe’nin 
bereketli topraklarıyla buluşturuluyor. 

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer 
Günel’in öncülüğünde 2020 yılının 
Haziran ayında “Toprağa Sarıl, 
Üretime Katıl” sloganıyla yaşama 
geçirilen Adabahçe, kente bereket 
katmaya devam ediyor. Kuşadası 
Belediyesi’ne ait Değirmendere 
Mahallesi İğdecik mevkisinde 
bulunan 21 dönümlük arazinin 10 
dönümü üzerinde kurulan 
Adabahçe’de  kış hasadı verimli 
geçti. Ekim ayında toprakla 
buluşturulan karnabahar, brokoli, 
lahana, marul, roka, havuç, ıspanak, 
turp ve baklalar Kuşadası Belediyesi 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
tarafından günlük olarak toplanarak 
Halk Ada Market mağazası, 
Adamarket Ekspres aracı ve 
Adamarket Karavan aracılığı ile 
Kuşadalılara ulaştırıldı. Nisan ayının 
gelmesiyle ise yaz sebzelerinin 
ekimine başlanan Adabahçe’de yaz 
boyunca 11 bine yakın fidenin 
toprakla buluşması bekleniyor. 

Başkan Eşki’den  
Kavaklıdere ziyareti

BORNOVA Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, seçim sonrası 
mahallelere gerçekleştirdiği teşekkür 
gezilerine eski köy yerleşimi olan 
Kavaklıdere ile devam etti. Muhtar 
Ömer Kaça ile birlikte sokakları 
gezen başkan Eşki, sorunları yerinde 
tespit etti. Mahalle sakinleri ile sohbet 
ederek taleplerini dinledi. 

Mahallelerde muhtarlarla bir 
araya gelerek vatandaşların taleplerini 
değerlendirdiklerini söyleyen Eşki, 
“Kavaklıdere Mahallesi’nde 
sokakları gezerek yerinde tespitler 
yaptık. Yolların bakım onarımı ile 
taziye evinde bulunan eksikleri 
belirledik. Pazaryerinin kullanışlı hale 
gelebilmesi için yapılabileceklere 
yerinde karar verdik. Kavaklıdere’nin 
eksiklerini tamamlayarak yepyeni bir 
hale getireceğiz” dedi. Ziyaretin 
ardından Eşki’ye teşekkür eden 
muhtar Kaça, “Bugün başkanımızdan 
müjdeler aldım. Yollarımızda, sağlık 
ocağına kadar her konuda 
mahallemiz ile ilgilenecek. Çok 
sevinçli ve mutluyum” diyerek 
düşüncelerini dile getirdi.

‘Hayırlı olsun’ ziyareti
GÜNEY Ege Sanayi ve İş 

Dünyası Federasyonu (GESİFED) 
Yönetim Kurulu Başkanı Hakan 
Urhan ile GESİFED Yönetim Kurulu 
üyeleri Aydın Büyükşehir Belediye 
Başkanı Özlem Çerçioğlu'na nezaket 
ziyaretinde bulundu. Karşılıklı görüş 
alışverişinde de bulunulan ziyarette 
Urhan ve beraberindeki heyet, 
göreve yeniden seçilen Çerçioğlu’nu 
tebrik etti. Çerçioğlu, nazik 
ziyaretleri için Urhan ve federasyon 
yönetimine teşekkür etti. 
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KUŞADASI Belediyesi tarafından kent 
sakinlerinin çeşitli indirim ve avantaj-
lardan yararlanması amacıyla ya-
şama geçirilen ‘Adalı Kart 
Projesi’ her geçen gün 
daha fazla Kuşadalıya 
ulaşıyor.  

Vatandaş mem-
nuniyeti odaklı ça-
lışmaları ile hem-
şehrilerinin her za-
man yanında olan 
Kuşadası Belediye 
Başkanı Ömer Gü-
nel tarafından ocak 
ayında yaşama geçiri-
len Adalı Kart, sahipleri 
ile buluşmayı sürdürüyor. 
Kuşadası’nda ikamet eden 18 yaşı-
nı doldurmuş tüm Kuşadalıların sahip 
olabileceği ve kullanıcılarına ARYA tu-
ristik tesisleri ile anlaşmalı işletmelerde 

alkol ve tütün ürünleri hariç yüzde 30 
indirim sağlayan Adalı Kart, kuryeler 

tarafından adreslere teslim ediliyor. 
Kültür-sanat etkinliklerinde 

ücretsiz ya da indirimli bi-
let imkânı da sunan uy-

gulama belediyeye ait 
otoparklarda da avan-
tajlar sağlıyor.  

3 ayda 17 bin 
665 Kuşadalının sa-
hip olmak için baş-
vuru yaptığı Adalı 

Kart, bugüne kadar 
13 bin 963 kişiye ulaş-

tırıldı. Dağıtım çalışma-
ları sürerken başvurular 

Kuşadası Belediyesi Hizmet 
Binası’nın yan tarafında bulunan 

Adalı Kart başvuru merkezi veya 
https://adalikart.com adresinden devam 
ediyor.  

KUŞADASI Belediyesi tarafın-
da İkiçeşmelik Mahalle-
si’nde kente kazandırı-
lan Cafer Kotan Ya-
şam Parkı bünyesin-
de bulunan Anne 
Baba Çocuk Mer-
kezi, ücretsiz eği-
tim ve atölye ça-
lışmaları ile Kuşa-
dalı çocuklara eği-
tim vermeye de-
vam ediyor.  

Kuşadası Beledi-
yesi tarafından çocukla-
rın kişisel gelişimlerine ve 
ebeveynlerin bilinçlenme sürecine 

katkıda bulunmak amacıyla kente 
kazandırılan 'Anne-Baba Ço-

cuk Merkezi'nde okul ön-
cesi öğrenimi gören ço-

cukların 13. Dönem 
mezuniyet heyecanı 
yaşandı. Bu kapsam-
da merkezde uzman 
eğitmenler tarafından 
3-6 yaş arasındaki 
çocuklara yönelik ve-

rilen okul öncesi eği-
tim programına katılan 

15 çocuk için sembolik 
bir mezuniyet töreni düzen-

lenerek katılan miniklere sertifi-
ka verildi.

KENT yaşamında yeşil dokunun öne-
mine dikkat çekmeyi ve vatandaşları 
çevre düzenlemesine teşvik et-
meyi amaçlayan Karşıyaka 
Belediyesi, geleneksel 
hale getirdiği ‘En Gü-
zel Balkon Bahçe 
Yarışması’nı bu 
yıl 22’inci kez 
düzenleyecek. 
‘En Güzel Bal-
kon’, ‘En Güzel 
Bahçe’ ve ‘En 
Güzel Apartman 
Bahçesi’ olmak 
üzere üç ayrı kate-
goride yapılacak ya-
rışmaya katılmak iste-
yenler, 5 Mayıs tarihlerine 
kadar başvuracak. 

3 KATEGORİDE ÖDÜL 
Ödüllü yarışmada hem renkleri ve 

kokularıyla kenti güzelleştiren, hem de 
geri dönüşüm ve sürdürülebilirlik gibi 

kriterlere uyum sağlayarak çevreye 
değer katan balkon ile bahçe-

ler seçilecek. Bu kapsam-
da jüri tarafından baş-

vuru sahiplerine ya-
pılacak 
ziyaretlerde; bal-
kon ve bahçelerde 
kullanılan çiçek 
çeşitliliği, özgün-
lük, sürdürülebilir-
lik, geri dönüşümlü 

malzemelerin kulla-
nımı, aydınlatma ve 

sulama sistemleri, kent 
bahçeciliği, saksı ve süs 

eşyalarının uyumu gibi kriter-
lere göre puanlama yapılacak.  

Yarışmanın yoğun ilgi göreceğine 
inandığını belirten Karşıyaka Belediye 
Başkanı B. Yıldız Ünsal, “Karşıyaka in-

sanının çevresine olan saygı ve sevgisi-
ni yansıtan bu organizasyon, aynı za-
manda duyarlı yurttaşlarımıza bir teşek-
kür niteliği taşıyor. Yarışmamızla yaşam 

alanlarını yeşillendiren ve güzelleştiren 
Karşıyakalıları ödüllendirecek ve örnek 
göstereceğiz. Herkesi bu güzel heyeca-
na ortak olmaya davet ediyoruz” dedi. 

MUĞLA Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ahmet Aras, ülkenin içinde bulunduğu 
olumsuz ekonomik koşullarda ihtiyaç 
sahibi vatandaşlara sağlanan maddi des-
tek miktarını yüzde 110 attırdıklarını 
söyledi. Büyükşehir uzman ekipleri ta-
rafından tespit edilen ihtiyaç sahibi aile-
lere verilen Halk Kart’a yüklenen tutar-
lar 1-2 kişilik hanelere 750 TL, 3-4 kişi-
lik hanelere bin TL 5 ve üzeri kişilik ha-
nelere bin 250 TL olacak şekilde gün-
cellendi. 

Başkan Ahmet Aras, “Gönül ister ki 
sosyal yardım diye bir kavram hiç ol-

masın. Ekonomik olarak her vatandaşı-
mızın yüksek bir refah düzeyine ulaşsın 
ve huzur içinde yaşasın. Ancak şu şart-
larda bu durum ülkemizde mümkün de-
ğil. Bizler de yerel yönetimler olarak 
altyapı, yol, su gibi temel ihtiyaçların 
yanı sıra sağlık hizmetleri, tarım proje-
leri, maddi destekler gibi sosyal konu-
larda da çalışmalar yapıyoruz ve bunu 
arttırarak sürdüreceğiz. Burada en 
önemli kıstasımız ise kimseyi rencide 
etmeden desteklerin sürdürülmesi konu-
sunda hassas davranmak olacak” diye 
konuştu. 
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Anne Baba Çocuk merkezi’nde
mezuniyet heyecanı yaşandı



Cumhuriyetimize sahip çıkalım

Bucalı çocuklara  
bayram hediyesi 

BUCA Belediyesi, 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı 
bir dizi etkinlikle kutlayacak. Kutlamalar 
çerçevesinde 23 Nisan Salı günü Işılay 
Saygın Meydanı’nda Buca Kent Kon-
seyi ve Radikal Eğitim Kurumları ile or-
taklaşa Çocuk Şenliği düzenlenecek. 
Şenliğe tüm çocukları davet eden Buca 
Belediye Başkanı Görkem Duman, 
“Atamızın dünya çocuklarına armağan 
ettiği 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı hepimize kutlu olsun. 
Çocuklarımız en iyiyi, en güzel olanı hak 
ediyor. Bizler onların iyiliği ve refahı 
için çalışmalarımızı sürdürürken onlar 
bu güzel günde doyasıya eğlensinler, şar-
kılar söyleyip danslar etsinler. 23 Nisan 
milletimizin egemenliğini tüm dünyaya 
haykırdığı tarihimizin dönüm noktaların-
dan biridir” diye konuştu. 
 

Niyazi Koyuncu ile  
bayram coşkusu

GÜZELBAHÇE ilçesinde ünlü 
sanatçı Niyazi Koyuncu, 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nda çocuk-
lar için OLİVELA yaşam parkında konser 
verecek. Güzelbahçe Belediye Başkanı 
Mustafa Günay, “Milli bayramlarımızı 
coşkulu bir şekilde kutlayacağız. Bizde 23 
Nisanı, Ata’mızın çocuklara armağan et-
tiği bayramı, çocuklarımızın istediği şe-
kilde bir dizi etkinlikle kutlayacağız. 
Resmi törenimizi Güzelbahçe Stadyu-
munda kutlayacağız. OLİVELA yaşam 
parkında en büyük coşkuyu yaşamış ola-
cağız. Ayrıca seçimlerde sözünü aldığımız 
Niyazi Koyuncu konserini düzenleyece-
ğiz. Niyazi Koyuncu seçim sonrası Güzel-
bahçe’de konser verme sözü almıştık. O 
konserimizi düzenleyip sözümüzü yerine 
getirmiş olacağız ” diye konuştu. 

Kadın ve çocuklar önceliğimiz
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KUŞADASI Belediye Başkanı 
Ömer Günel, Yeniköy Mahalle-
si’ni ziyaret ederek hemşerile-
riyle bir araya geldi. Kadınların 
talep ve sorunlarını dinleyen 
Günel, “İkinci dönemimizde 
köylerimizin tüm eksikliklerini 
kökten gidereceğiz. Ancak 
bunu yaparken önceliğimizi her 
zaman kadın ve çocuklarımızın 
ihtiyaçlarına vereceğiz” dedi. 

Göreve geldiği günden bu 
yana Kuşadası’ndaki sorunlara 
yerinde çözüm arayan Günel, 
güne Yeniköy Mahallesi’ni zi-
yaret ederek başladı. 

Başkan Ömer Günel, muh-
tar Acar’a bölgede yapmayı 
planladıkları alt ve üstyapı yatı-
rımlarıyla ilgili bilgi verdi. 
Daha sonra başta Yeniköy’de 
yaşayan kadınlar olmak üzere 
hemşerilerinin talep ve sorunla-
rını dinledi. Başkan Ömer Gü-
nel, kendisinden çocuk parkı ve 
yeşil alan, spor aletleri ve el sa-
natları kursu isteyen kadın 
hemşerilerine en kısa sürede ta-
leplerini yerine getireceğinin 

sözünü verdi. Kuşadası Beledi-
yesi olarak kentteki her mahal-
leye eşit hizmet ve yatırım gö-
türmeye çalıştıklarını 
belirten başkan Ömer Günel, 
“Haftaya Yeniköy’de başladık. 
Öncelikle nazik karşılamaları 
için Yeniköy sakinlerine teşek-

kür ediyorum. İkinci dönemi-
mizde Yeniköy Mahallemizde, 
belediyemiz sorumluluk alanın-
da olan tüm sorunlarını çözmüş 
olacağız. Ancak önceliği her 
zaman kadın ile çocuklarımızın 
ihtiyaçlarına vereceğiz” diye 
konuştu. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin ev 
sahipliğinde İZFAŞ ve SNS Fuar-
cılık işbirliği ile düzenlenen İZKİ-

TAP Fest-İzmir Kitap Fuarı, Kültür-
park’ta kitapseverleri ağırlamaya de-
vam ediyor. Fuar kapsamında gerçek-
leştirilen etkinlikler, söyleşi ve imza 
günleri de büyük beğeni topluyor. 
Fuarın üçüncü gününde en çok ilgi 
gören konuklarından biri Prof. Dr. Ce-
lal Şengör oldu. Prof. Dr. Şengör, bü-
yük çoğunluğu gençlerden oluşan top-
luluğa, milli mücadele yıllarını, Ata-
türk’ün askeri ve yöneticilik dehasını, 
Cumhuriyet kazanımlarını anlattı. 

BÜYÜK BİR COŞKUYLA KUTLAYIN 
Türkiye’nin modern dünyanın bir 

parçası olması için tek yolun Ata-
türk’ün izinden gitmek olduğunu vur-
gulayan Prof. Dr. Celal Şengör, “Ata-
türk, milleti kulluktan kurtarıp ege-
menliği millete verdi. Otorite milletin-
dir diyor, onun için Millet Meclisi açtı, 
milletçe karar vermek için. Meclis’te 
birçok zorlukla, karşı görüşle karşıla-
şıyor, ancak tüm zorluklara karşın 
Atatürk, Meclis’i dağıtmıyor. ‘Padi-
şah gitti tamam, ama millet var, mille-
te soracağız’ diyor. Atatürk, sanayiyi 
Anadolu’ya yaymaya çalıştı. Şeker 
fabrikası Turhal’da, silah ve cephane 
fabrikası Kırıkkale’de. Atatürk istiyor-
du ki Anadolu insanı iş bulsun, çalış-
sın, modern dünyayı tanısın. Hepsini 
yok ettiler, bugün ülkemiz kağıt yapa-
mıyor, çünkü Seka’yı kapattılar. Kağıt 
ithal malı. Tarımımızı yok ettiler. Bir 
vize almak için aylarca bekliyoruz” 
diyerek kendisini dinlemeye gelenler-
den Atatürk ilkelerine daha fazla sahip 
çıkmaya devam etmelerini istedi. 

OKUYUCU İLE BULUŞTULAR 
İZKİTAP Fest’te, Akın Ersoy, Er-

sin Doğer, Mehmet N. Aytaçlar ve 
Murat Tozan’ın konuşmacı olduğu  

 
“İzmir’de Arkeoloji” oturumu, Sakin 
Kitap’ın düzenlediği Şükrü Erbaş ve 
Harun Tutuş şiir dinletisi,  Mülkiyeli-
ler Birliği ve İZKİTAP’ın düzenlediği 
Ahmed Arif’in Hasreti Belgeseli Gös-
terimi üzerine Şeyhmus Diken ve Su-
nay Çatori söyleşisi, Sıla Topçam’dan 
Düş Zamanı Masalları etkinliği gibi 
birçok söyleşi ve etkinlik de gerçek-
leştirildi. Adora Yağmur, Beyza Alkoç 
gibi yazarlar da imza etkinliğinde İZ-
KİTAP Fest’te okurları ile buluştu. 
Girişlerin ücretsiz olduğu İZKİTAP 
Fest, 28 Nisan 2024 tarihine kitapse-
verleri ağırlamaya devam edecek. 

DİDİM Belediyesi Deniz Yıl-
dızları Kreş ve Gündüz Bakım-
evi öğrencileri, 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayra-
mı'nı büyük bir coşku ile kutla-
dı.  

Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşı’nın okunması ile başla-
yan programda konuşma yapan 
Didim Belediye Başkanı Hatice 
Gençay, " Hepiniz hoş geldiniz. 
Çocuklarımızın hazırladıkları 
güzel sunumları birlikte izleye-
ceğiz. Dünyada hiçbir lider 
yoktur ki, çocuklara bir bayram 
hediye etsin. Geleceği de ço-
cuklara, gençlere emanet etsin. 
Biz Türkiye Cumhuriyeti va-
tandaşları olarak, Atatürk’ün 
evlatları olarak bu emanete sa-
hip çıkmak zorundayız. Çocuk-
larımızı doğdukları andan itiba-
ren bu bilinç ve kültürle yetiş-

tirmek zorundayız. Bizler de-
ğerlerimize sahip çıkmalıyız. 
Lütfen Cumhuriyetimize sahip 
çıkalım. Çocuklarımıza sahip 
çıkalım, çocuklarımıza arma-

ğan edilen bu bayramı, çocuk-
larımız doyasıya yaşasınlar ki 
Cumhuriyetimizin değerini bu-
günden itibaren anlasınlar” ifa-
delerini kullandı.

7’den 70’e her yaştan kitapsever Şengör’ün söyleşi ve imza etkinliğine yoğun ilgi gösterdi. 

Modern olmanın tek 
yolu Atatürk çizgisi



EGE Maden İhracatçıları Birli-
ği, İstanbul Maden İhracatçıları 
Birliği, Batı Akdeniz 
İhracatçı Birlikleri 
Ticaret Bakanlığı 
koordinasyo-
nunda Marble 
İzmir Uluslar-
arası Doğal Taş 
ve Teknolojileri 
Fuarı ile eş za-
manlı olarak organi-
ze ettiği Doğal Taş Alım 
Heyeti’nde 500’e yakın ikili iş 
görüşmesi gerçekleştirildi. 

Ege Maden İhracatçıları Bir-
liği Başkanı İbrahim Alimoğlu, 
“Maden sektörü olarak 2023 yı-

lında 5,7 milyar dolar ihracat 
gerçekleştirdik. İhracatımızın 

üçte birine denk gelen 1,9 
milyar dolarlık bölümü 

doğal taş ihracatı ola-
rak gerçekleşti. Ege 
Maden İhracatçıları 
Birliği olarak ise üye-
lerimizle 1,6 milyar 

dolar maden ihracatı 
yaptık. Birliğimiz ihra-

catının yarıdan fazlasını 
doğal taş oluşturdu. EMİB 

olarak amacımız 2024 yılında ih-
racatımızı 1 milyar 250 milyon 
dolara taşımak” dedi. 

Başkan Alimoğlu, “Marble 
alım heyeti organizasyonumuza 

katılan 17 ülkeye Azerbaycan, 
Bahreyn, Birleşik Arap Emirlik-
leri, Endonezya, Fas, Fransa, 
Güney Kore, İspanya, İtalya, Ka-
tar, Kuveyt, Mısır, Nijerya, Öz-
bekistan, Umman, Ürdün, Suudi 
Arabistan’a 2023 yılında yakla-
şık 400 milyon dolar doğal taş 
ihracatı gerçekleştirdik. İki gün 
boyunca 17 ülkeden gelen 40 ya-
bancı firma 44 ihracatçı firma-
mız ile 500’e yakın ikili iş görüş-
mesi yaptı. Bu 17 ülkeye ihraca-
tımızı 500 milyon dolara çıkar-
mayı hedefliyoruz. Başarılı bir 
fuar geçiriyoruz. Yıl sonunda do-
ğal taş ihracat rakamlarımıza da 
yansıyacaktır” diye konuştu.

23 Nisan 2024 SalıEKONOMİ8

SEVAL ASLAN 
 

Avrupa Birliği'nin (AB) iklim iz-
leme servisi Copernicus’un veri-
lerine göre 2024 Mart’ı, gelmiş 

geçmiş en sıcak ay olarak tarihe geçti. 
Geçen ayın şimdiye kadar küresel ola-
rak kaydedilen “en sıcak mart” olduğu 
bilgisi doğrultusunda Türkiye’de tarım 
faaliyetleri, kuraklık gibi konularda çift-
çiyi bekleyen olası senaryoları mevcut 
hava şartları ve tarımsal faktörlerin nasıl 
etkileneceği ile ilgili Ziraat Mühendisle-
ri Odası eski İzmir Şube Başkanı Ferdan 
Çiftçi, açıklamalarda bulundu. 

 BAHARI GÖRMEDEN YAZ GELDİ 
Küresel iklim değişikliğinin baş gös-

terdiği Türkiye şartlarında tarımsal faali-
yetlerin devlet tarafından desteklenmesi 
ve çiftçinin bilinçlendirilmesinin çok 
önemli olduğunu söyleyen ziraat yüksek 
mühendisi Ferdan Çiftçi, “Küresel iklim 
değişikliğinin etkilerini yaşıyoruz. Mart 

ayının sıcak geçmesi ve doğaya 
baktığımızda da baharı yaşa-
madan, yaz mevsiminin gel-

diğini söyleyebili-
riz. Sıcaklıkların 
etkisini görece-
ğiz gibi gözü-
küyor. Bu 

durum ta-
rımsal an-

lamda 
za-

manından önce meyve ağaçlarında ol-
gunlaşmalar, çiçeklenmeler ve tarla bit-
kilerinde de kıştan ekilen sebzelerde ve 
yazlık sebzelerde daha erken olgunlaş-
malara sebebiyet verecek. Erken çiçek 
açmalara ve sıcaklıklar bu şekilde gider-
se sezonun daha kısa olması gibi sonuç-
lara kadar varacak senaryolar görebili-
riz. Ama bu bunu göreceğiz anlamı taşı-
mıyor. 

Bu erken sıcaklıklar nedeniyle erken 
çiçeklenmelere ve mevsim değişiklikle-
rindeki ani soğumalara ve aşırı yağışlar-
la karşılaşabiliriz. İlkbahar geç donlarıy-
la zamansız da olsa karşılaşabiliriz. Ta-
rım Bakanlığı’nın çiftçinin yanında ol-
ması ve gerekli uyarıları zamanında ya-
parak zararların azaltılması yönünde ça-
lışmalar yapılması gerekiyor. 

Teknik bilginin tarımsal üretimde te-
mel yapı taşı olduğundan bahseden Çift-
çi, “Biz özellikle küresel iklim değişikli-
ğinin etkileri nedeniyle son derece zor 
günlerden geçiyoruz. Türkiye aslında 
baktığımızda 25 akarsu havzasından 
oluşuyor. Önemli bir tarım ülkesiyiz ve 
bir kısım yerde sulama olanakları var ve 
sulu ve kuru tarım yapılan yerlerimiz 
var. Bu küresel iklim değişiklikleri ne-
deniyle artık su kullanımına dikkat 
etmemiz gerekiyor. Ve biz 
bizim yıllık su kapasi-
temiz 112 milyar 
metre-
küp. 
Bu-

nun 94 milyar metreküpü yer üstü suları 
18 milyar metreküpü ise yer altı suların-
dan oluşuyor. Ve biz yıllık 57 milyar 
metreküp su kullanıyoruz. 44 milyar 
metreküp sulama suyu 13 milyar metre-
küp de içme kullanma ve sanayi suyu 
olarak devlet su işleri verilerine göre 
böyle bir veri var elimizde. Tarım yoksa 
gıda yok, gıda yoksa yaşam yok ve ta-
rımsal üretimin temeli de elbette ekolo-
jik faktörlerden olan toprak ve suyun 
üzerine teknik bir bilginin örtüşmesiyle 
birlikte verimli bir tarımsal üretimden 
bahsedebiliriz. Artık o nedenle bizim su-
larımızı doğru kullanmamız gerekiyor. 
Burada da tarımda basınçlı sulama sis-
temlerinin kullanılması son derece kıy-
metli. Çiftçilerimiz bu yeni sistemleri 
yeterince takip ettiğini söylemek zor 
hala damlama sulama sistemlerinin kul-
lanılması çok yaygın değil. Çiftçinin alt-
yapı desteğine ihtiyacı var. Bu anlamda 
da daha iyi desteklenmesi gerekiyor. 
Evet belli destekler var ancak bu destek-
lerin hem nitelik olarak hem de nicelik 
olarak artırılması gerekiyor. Bunları 
yaptığımız ölçüde biz geleceğimizi gü-
vence altına almış gıda güvenliğimizi, 
gıda güvenliğimizi daha sağlam temelle-
re oturtmuş olacağız” ifadele-
rini kullandı.

2024 Mart’ı, gelmiş geçmiş en sıcak ay olarak tarihe geçti. Küresel anlamda en sıcak ‘Mart’ 
ayını geride bırakırken bu durumun tarıma etkilerini ziraat yüksek mühendisi Çiftçi yanıtladı.

TARIM YOKSA GIDA YOK
GIDA YOKSA YAŞAM YOK

Dünya Türk doğal 
taşını almaya geldi

ARİF ENES DURAK 
  
ULUSAL Süt Konseyi, 1 Ma-
yıs’tan itibaren geçerli olmak 
üzere çiğ süt alım fiyatını 14,65 
TL olarak belirledi. Yapılan yüz-
de 8,5’lik zammın üreticiyi bir 
nebze rahatlattığını belirten CHP 
Manisa Milletvekili Ahmet Veh-
bi Bakırlıoğlu, bu zammın başta 
peynir ve yoğurt olmak üzere raf 
fiyatlarına yansıyacağını söyledi. 

AK Parti iktidarının yanlış 
politiklarınının hayvancılık sek-
törünü kısır bir döngüye soktu-
ğuna dikkat çeken Bakırlıoğlu, 
“Süt alımlarındaki fiyat artışı, 
maliyetlerle boğuşan üretici açı-
sından bir az daha nefes almasını 
sağlayan bir durum ancak bu du-
rum raf fiyatlarına mutlaka yan-
sıyacaktır. Bu durumu öyle bir 
sürece getirdiler ki, raftaki fiyat-
lar tüketimin azalmasına sebebi-

yet veriyor. Tüketimin azalması 
da bu sütü işleyen insanların, 
mal alımını azaltmasınınsa ne-
den olacaktır. Çok ciddi bir kısır 
döngü içerisindeyiz. Yıllarca 
Ulusal Süt Konseyi vasıtasıyla 
devlet eliyle çiğ süt fiyatlarını 
baskıladılar. Artan maliyetler 
karşısında işin içinden çıkama-
yan üretici de hayvanlarını kesi-
me verdi. Hayvanların azalması 
ile süt ve et fiyatlarının artması-
na neden oldu” dedi.  

Bu döngüden çıkmanın hay-
vancılık ve tarım sektörünü bu 
hale getirenlerin zihniyetiyle 
mümkün olmadığını belirten Ba-
kırlıoğlu, “Bu 1 yıllık bir olgu 
değil, 2-3 yıldır bunu söylüyo-
ruz. Baştan yapılan yanlış politi-
kalar, bizi bugüne getirdi. Çok 
ciddi bir kaosun içinden bu sek-
törün hayvancılık sektörünün 
ayakta kalma şansı yok. İşi bu 

hale getiren bu zihniyetten so-
runları çözmesini bekleyemeyiz. 
Çok köklü radikal değişiklikler 
yapılması lazım. Desteklerde 
çok ciddi gerileme var, ilk yapıl-
ması gereken desteklerin artırıl-
ması gerekiyor. Ayrıca en büyük 
maliyetlerden bir tanesi yem fi-
yatları. Yem fiyatlarında mutlaka 
ve mutlaka artışın engellenmesi 
lazım, çiftçinin maliyetlerinin 
düşürülmesi lazım” ifadelerini 
kullandı.

Ferdan 
Çiftçi

Çiğ sütteki fiyat artışı 
raflara zam olarak yansıyacak!



Öğrencilerden  
Zencirci’ye  ziyaret 

GERMENCİK Himmet Çon-
dur Cumhuriyet Ortaokulu’nda eğitim 
gören 6 öğrenci, Germencik Belediye 
Başkanlığına seçilen Burak Zencirci’yi 
ziyaret etti. Öğrencilerle tek tek ilgile-
nen başkan Zencirci, ikramda buluna-
rak, ziyaretleri için teşekkür etti. Ziya-
retten duyduğu mutluluğu anlatan Zen-
circi, “Günün en güzel sürprizi çocukla-
rımızdan geldi. Himmet Çondur Cum-
huriyet Ortaokulu öğrencilerimizin 
sürpriz ziyaretinden dolayı çok mutlu 
oldum. Teşekkür ederim iyi ki varsınız, 
iyi ki geldiniz” ifadelerini kullandı. Zi-
yaretin ardından öğrenciler Zencirci’yle 
hatıra fotoğrafı çektirdi.  

Mustafa Kemal 
Atatürk, tam 102 yıl önce; 
6 Aralık 1922’de şöyle 
der: 

“Milletin her sınıf 
halkından, hatta 
İslam dünyasının en uzak 
köşelerinden bana ebedi olarak 
iftihar duyacağım şekilde gösterilen 
teveccüh ve itimata layık olabilmek 
için en mütevazı bir millet ferdi 
sıfatıyla hayatımın sonuna kadar 
vatanın hayrına vakfetmek emeliyle 
barıştan sonra halkçılık esası 
üzerine dayanan ve Halk fırkası 
adıyla siyasi bir fırka kurmak 
niyetindeyim.” 

Ve bu sözlerinin üzerinden çok 
fazla geçmeden, 9 Eylül 1923’te Halk 
fırkası kurulur… Yani bugünkü 
CHP… 

*** 
Bu tarihsel sözlere neden 

gönderme yapma gereği duyduğuma 
gelince… 

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 
sürekli “Atatürk’ün partisi” diye 
vurgu yapıyor ya işte onun için… 
Atatürk’ün parti kurma ile ilgili 
sözlerinden “halkçılık esası” ve 
“milletin her sınıf halkından” 
tespitlerine vurgu yapmak istedim de 
onun için… 

Bakın ! 
Özgür Özel’in ısrarla, toplumun 

her kesimiyle iletişim kurma ve 
uzlaşma talebini yerinde buluyor ve 
çok önemsiyorum. Bu bağlamda Sn. 
Özel’e iktidar partilerinin ya da kimi 
değişik çevrelerin CHP’yi “DEM 
Parti ile uzlaşı kuruyor diye” 
suçlayıp toplum nezdinde 
“itibarsızlaştırma stratejisine” pabuç 
bırakmamasını ve sonuna kadar 
direnmesini öneriyorum !  

Son seçimler gösterdi ki; CHP 
toplumun her kesiminden oy aldı… 
Sağcılar, muhafazakarlar, sol, sosyal 
demokrat kesimler, merkezci liberaller, 
işçi, köylü, memur... Tüm kesimler…
Ve bu tüm kesimlerin hepsine halk 
deniyor. CHP’ye oy vermeyen tek 
kesim mukaddesatçılar, yobaz dinci 
marjinaller… Onlar da vermesin 
zaten… 

Peki bu ne anlama geliyor? 
Bu;  geçen süreç içerisinde her ne 

kadar çağdaş yerel ve evrensel değerler 
değişkenlik gösterse de CHP’nin 
Atatürk’ün söylediği gibi toplumun 
tüm katmanlarıyla uzlaşan bir partiye 
dönüştüğü anlamına geliyor. Yani 
halkçılık esası… En azından seçmen 
nezdinde öyle… Yönetim kadroları 
itibariyle kimi farklı değerlendirmeler 
olsa da bu gerçek değişmez. Ve hiçbir 
siyasi parti “seçmenine rağmen” aksi 
davranamaz… Davranırsa kaybeder. 

Kısacası; CHP’nin son yerel 
seçimlerden sonra ortaya çıkan 
fotoğrafı; “sol, sosyal demokrat 
söylemlerine rağmen” bir “Türkiye 
ortalaması merkez partisi” 
görüntüsüdür. Bu da Atatürk’ün 
düşüncelerine ters değildir. 

Bu tespite itiraz edenler olabilir, 
katılanlar olabilir… Mümkündür… 
Ancak bu şu anki gerçeği değiştirmez.  

Sonuç olarak demem o ki; 
“Atatürk’ün partisi CHP”  31 Mart 
2024 yerel seçimleri büyük bir 
başarıyla çıkmıştır. CHP yönetiminin 
bundan sonraki görevi; seçmenin yerel 
yönetimlerde verdiği bu desteği, 
“merkezi yönetimi de kazanma”ya 
taşımaktır. Bunun için çaba 
göstermelidir. Bunun için de sadece 
toplumun beklentilerine yanıt veren 
değil “toplumda talep yaratan 
siyaset” de üretmelidir ! 

 Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, göreve gelir gelmez ma-
halle ziyaretlerine başladı. So-

runları ve talepleri yerinde tespit etmek 
ve çalışmaları başlatmak amacıyla ger-
çekleştirdiği mahalle gezilerine seçim 
öncesi söz verdiği Koşukavak Mahal-
lesi ile başlayan Eşki, beş günde 
beş mahallede incelemeler-
de bulundu. 

İLK DOST MARKET 
 Belediyenin te-

mizlik, çöp topla-
ma, park ve bahçe-
lerin bakımı, zabıta 
hizmetleri gibi te-
mel belediyecilik 
hizmetlerinde iyileşme 
ihtiyacı olduğunu öne 
süren Eşki, “Bu çalışmalara 
temel hizmet olduğu için proje 
olarak sınıflandıramayız fakat bir iyi-
leşme ihtiyacı olduğu, bu alanda çalı-
şılması gerektiği için de onlara ‘Sıfırın-
cı projemiz’ diyoruz. Çalışmaya onlar-
dan başlıyoruz. Bununla birlikte vatan-
daşlarımızın yoğun bir şekilde kullan-
dığı pazaryeri, taziye evi, futbol sahala-
rı, spor salonları, kafeteryalar ve kurs 
merkezleri gibi tesislerimizdeki sorun-
ları öncelikli olarak çözmeyi hedefliyo-
ruz. Bu amaçla seçim öncesi söz verdi-
ğimiz gibi alandayız ve her zaman 
alanda olacağız. Vatandaşlarımızı din-
leyeceğiz. Bornova’nın her köşesine 

dokunarak yaşam kalitesini yükseltece-
ğiz” dedi. Işıklar Mahallesi muhtarı 
Necati Karabulut ve Egemenlik Ma-
hallesi muhtarı Şerif Ali Altıparmak ile 
birlikte yerinde incelemeler yapan baş-
kan Eşki, mahalle sakinlerinin Işıklar 
Mahallesi’ndeki aerobik salonunun yo-

ğun olarak kullanılmadığını belirt-
mesi üzerine, “Dost Market’i 

yeniden hayata geçirmeyi 
planlamıştık. Bu binayı 

Dost Market olarak ye-
niden düzenleyelim. 
İlk marketimizi bura-
da açalım” dedi. Baş-
kan Eşki, “Dost Mar-
ketler, tenceresini 

kaynatmakta güçlük 
çeken ihtiyaç sahibi va-

tandaşlarımızın yardımına 
koşmaya devam edecek. Ay-

rıca bunların sayısını arttırıp kap-
samını genişleteceğiz. İlkini de Işıklar 
Mahallesi’nde açacağız” dedi. 

NALDÖKEN’DE DEĞİŞİM BAŞLIYOR 
Esnafla görüşüp ihtiyaçları tespit 

eden Eşki, daha sonra Naldöken Taziye 
Evi Kültür ve Dayanışma Derneği’ne 
geçti. Mahalle muhtarı Cemil Buz, der-
nek başkanı ve Yusuf Aktaş ve vatan-
daşların görüş ve önerilerini alan baş-
kan Ömer Eşki, tespit edilen eksiklerin 
en kısa sürede giderileceğini ifade etti. 
Daha güçlü bir Bornova için yola çık-
tıklarını söyleyen Eşki, “Pazaryeri ile 

eksikleri tespit ettik. Gereken çalışma-
lara en kısa sürede başlayacağız. Mev-
cut futbol sahasını bakımdan geçirerek 
daha işler hale getireceğiz. Bölgedeki 
çocuklar ve gençlerin kötü alışkanlar-
dan uzak durabilmeleri adına bu tesis-
ten en verimli şekilde yararlanmalarını 
sağlayacağız. Aynı şekilde Taziye Evi 
Kültür ve Dayanışma Derneği binası-
nın ihtiyaçlarını da karşılayacağız” 
diye konuştu.  

ÇAMDİBİ’NDE PAZARYERİ ZİYARETİ 
Çamdibi Kapalı Pazar Yeri’nde de 

incelemelerde bulunan Eşki, , hem ek-
siklikleri yerinde tespit etti hem de is-
tek ve şikâyetleri dinledi. Pazaryerinin 

tamamının bakım ve onarımı için ha-
zırlıklara başladıklarını söyleyen 
Eşki, “Adaylık çalışmalarım sırasında 
not almaya başladığımız işlemlere neş-
teri vuruyoruz. Pazaryerinden hem es-
nafımızın hem de Bornovalıların bü-
yük şikâyeti vardı. Burada hem büyük 
bir tadilat, tamirat, temizlik yapılacak 
hem de zabıtamız gerekli düzenlemele-
ri yapacak. Çamdibi halkının layık ol-
duğu bir şekilde temiz ve düzenli bir 
yer haline gelecek” diye konuştu. 

Eşki, son ziyaretlerini eski köy yer-
leşimi olan Kavaklıdere ile Yeşilçam’a 
yaptı, taziye evinde düzenlenen kursu 
da ziyaret ederek kursiyer kadınlarla 
sohbet etti.  
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FOÇA’nın ilk kadın belediye başkanı 
seçilen Saniye Bora Fıçı, hemşerileri-
me hak ettikleri hizmeti vermek 
için göreve geldiğini söyledi. Fo-
ça’nın sadece Türkiye’de değil 
dünyada bir marka haline gel-
mesi ve bu markanın kaliteli 
hizmet ve misafirperverlikle bir-
likte anılması için çalışacaklarını 
ifade eden Fıçı, “Biz Foça’da 
büyük ve birbirine sev-
giyle bağlı bir aileyiz. 
Foça’nın adını dün-
yaya duyuracağız. 
Foça’nın belediye 
çalışanıyla, sunu-
lan hizmetle, es-

nafıyla ve tesisleriyle bir dünya markası 
olması hedefimizin temellerini atıyo-

ruz. Bu yolda tüm çalışma arka-
daşlarımla aynı heyecan ve ça-
lışma azmine sahibiz. Foça’nın 
ismini, kaliteli hizmetle, doğal 
yaşamıyla ve misafirperver ev 
sahipliğiyle artık herkes daha 
çok duyacak. Bu hedefe gi-
derken temeli sağlam atıyo-

ruz. Tüm çalışma arka-
daşlarım ve ilçe hal-
kımızla ilçemize sa-
hip çıkacak ve dün-
ya markası olma 
hedefine birlikte 
ulaşacağız” dedi.

Hedefimiz dünya markası yapmak

Başkan Tugay: İzmir’i Türkiye’de en düşük su fiyatına sahip il yapacağız

Bornova’da ihtiyaçlar 
yerinde tespit ediliyor

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Dr. Cemil Tugay’ın seçim sürecinde 
emekli, anne ve çocuklar için hayata 

geçirmeyi vadettiği ‘Emekli Dayanışma 
Kartı’ ve ‘Anne-Çocuk Kartı’ uygula-
maları ile su tarifelerinde indirim yapıl-
ma kararı Nisan ayı olağan toplantısın-
da oy çokluğuyla kabul edildi. 

VAADİMİ YERİNE GETİRİYORUM 
AKP Grubunun çekimser oyuna 

rağmen oy çokluğuyla geçen ‘Anne Da-
yanışma Kartı’ önergesi hakkında açık-
lama yapan İzmir Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Tugay, “Daha 
önceki uygulamayı kal-
dırmıyoruz. 0-4 
yaşa 60 kontör 
yükleyerek 
‘Anne Daya-
nışma Kartı’ 
veriyoruz. 
Ancak 5 yaşı 
kaldırmıyo-
ruz. İçerisin-
de 10 kontör 
yüklü kartlar 5 
yaş çocuğu 
olan annelere 
tekrar veriliyor. 0-4 
yaşa 60 kontör vere-
lim inşallah sizlerle bera-
ber önümüzdeki aylarda daha da artı-

rarak devam ede-
ceğiz. Benim va-
atlerimi iletirken 
insanlara dediğim 
bir şey vardı. He-

sabımızı kitabımızı 
yapalım, kurumu za-

rara uğratmadan yatı-
rımlarımızı gerçekleşti-

relim. Burada da amaç bu-
dur. 10 kontörden 60 kontöre çı-

karıldı. 5 yaş için de 10 kontör devam 

edecek. İzmir halkı beni seçti ben vaadi-
mi yerine getiriyorum” dedi. 

SU FİYATINI İNDİRECEĞİZ 
1 Haziran 2024 tarihinden itibaren 

geçerli olacak 0-4 metreküp su fiyatla-
rında yüzde 25 oranında indirim yapıl-
ması önerisi oyçokluğuyla kabul edilir-
ken Başkan Dr. Tugay, “Türkiye’nin en 
pahalı suyunu İzmir değil Manisa kulla-
nıyor. Manisa Büyükşehir Belediyesi de 
indirim yaptı. Daha önce Temmuz’da 

bir zam öngörülmüştü. Bu zammı önü-
müzdeki süreçte değerlendireceğiz. Bel-
ki de hiç zam yapmayacağız. Ben seçim 
boyunca hiç kimseye yüzde şu kadar in-
dirim yapacağım demedim. ‘Kademeli 
olarak su fiyatını indireceğiz’ dedim. 
Yüzde 25 rakamını da telaffuz etme-
dim. Bütçeyi bozmadan işleyişi bozma-
dan amacımız İzmir’i Türkiye’de en dü-
şük su fiyatına sahip il yapmak. Başlan-
gıç için ilk yaptığım indirim bu olacak” 
diye konuştu.

Emekliye ve çocuklu 
annelere “müjde”

idrisakyuz@gmail.com

İDRİS 
AKYÜZ

Atatürk’ün partisi ! 



DENİZLİSPOR, İskenderun’a 
deplasmanda farklı mağlup olarak 
tarhi inde ilk kez 3. Lig’e düştü.  

TFF 2. Lig Kırmızı Grup'ta kü-
mede kalma mücadelesi veren De-
nizlispor, deplasmanda Play-Off sa-
vaşı veren İskenderunspor'a mağlup 
oldu: 3-0. Denizlispor, ligin bitimi-
ne 2 maç kala son dört sene de 3. 
üst üste ise ikinci kez küme düştü. 
Yeşil-siyahlılar, tarihinde ilk kez 3. 
Lig'e geriledi. Maça iyi başlayan ev 
sahibi ekip, 6. dakikada Mertan Öz-
türk'ün golüyle öne geçti: 1-0. 

İKİNCİ YARIDA FARK AÇILDI 
Yeşil-siyahlılar, güçlü rakibi kar-

şısında kontralarla pozisyon üretir-

ken, girdiği gol pozisyonlarını de-
ğerlendiremedi. İlk yarı 1-0 İsken-
derunspor üstünlüğüyle sona erdi. 
İkinci yarıya da turuncu lacivertli-
ler, hızlı başladı. İskenderunspor, 

60. dakikada aradaki farkı ikiye çı-
kardı. Bu dakikada sahneye çıkan 
Ahmet Sivri skoru 2-0'a getirdi. 
90+6'da Abdurrahman Canlı attığı 
golle maçın skorunu ilan etti: 3-0. 

Denizlispor, rakiplerinin puan ka-
zanmasıyla birlikte İkinci Lig'e 
veda etti. Sezon başından beri düş-
me hattından çıkamayan ve ekono-
mik krizlerle boğuşan Denizlispor, 
İkinci Lig'e veda etti. Yeşil-siyahlı-
lar, son 4 sezonda üçüncü kez küme 
düşme acısı yaşadı. 2018-2019 se-
zonunda Süper Lig'e çıkan Denizli 
ekibi, iki sezon en üst ligde müca-
dele ettikten sonra 2020-2021 sezo-
nunda küme düşme acısı yaşadı. Bi-
rinci Lig'de ilk senesinde kümede 
kalmayı başaran Horoz, geçen se-
zon ise İkinci Lig'e gerilemişti. De-
nizlispor, bu sezon da lige tutuna-
madı ve paraşütsüz bir şekilde 
Üçüncü Lig'e geriledi.

Türkiye’de ilk kez İzmir’de hayata 
geçen Veteran Hentbol Ligi, pazar 
günü oynanan iki karşılaşmayla 

başladı. 
Dört kadın takımı, üç erkek takımının 

mücadele edeceği İzmir Veteran Hentbol 
Ligi, farklı kuralları ve statüsü Türki-
ye’de bir ilk olma özelliği taşıyor. 

21 Nisan Pazar günü Serdar Yereli 
Spor Salonu’nda oynanan müsabakarın 
sonuçları şu şekilde: 

KADINLAR 
Aliağa Veteran – Ödemiş  

Veteran: 6-7 

ERKEKLER 
Mithatpaşa Vete-

ran – Altay Veteran: 
3-15 

İzmir’in Türk 
Hentbolu için loko-
motif bir kent oldu-
ğuna vurgu THF Eği-
tim Kurulu Üyesi, İz-
mir İl Temsilcisi ve A 
Klasman Gözlemci 
Taner Çetindere, 
“Yıllar öce oyuncu-
luk yapmış pek çok 
insanı bir araya topla-
maya çalıştık. Tabi ki 
federasyonumuzun 
Veteran Hentbol Kurulu var, Bu kurulun 
altında birçok kurul da var ancak bunlar 
belli tarihlerde illerin takımlarını toplaya-
rak müsabakalar yapabiliyorlar. Biz de 
hentbol ligleri açısından lokomotif bir il 
olan ve pek çok sporcunun yaşadığı ken-

timizdeki sporcu-
ları yeniden bir 
araya getirmek is-
tedik. Buradaki 
sporcu sayısına 
baktık 4 kadın, 3 
erkek takımıyla il 
içi veteran ligini 
Türkiye’de ilk 
defa İzmir’de 
oluşturduk” dedi. 

“Hentbol gü-
zeldir” diyen Altay 
Veteran takım 
kaptanı Ahmet 

Sami Özbay ise sözlerine, kendilerini bir 
araya getiren il temsilcisi Taner Çetinde-
re’ye teşekkür ederek başladı. Özbay şu 
ifadeleri kullandı: 

“Türkiye’de bir ilki gerçekleştiriyo-
ruz. Bunun için çok gururluyuz, çok 

onurluyuz. Büyük bir şölen izlettireceğiz 
tüm hentbol severlere. Bu Türkiye’de bir 
ilk olsun, bunu her sene de İzmir’de dü-
zenlemeyi düşünüyoruz.” 

Maç öncesi röportaja birlikte gelen 
Aliağa Veteran ile Ödemiş Veteran takım 
kaptanları Filiz Akyıldız Akçay ve Sev-
can Gülkapan ise hentbolü böyle bir at-
mosferde yaşatmanın mutluluğunu duy-
duklarını ifade ettiler. 

İkili turnuvanın sakatlıksız ve keyifli 
geçmesi temennisinde bulundu. 

43 YIL SONRA YENİDEN  
Son olarak konuşan Mithatpaşa Vete-

ran takım kaptanı Fatih Alptimur ise 43 
yıl aradan sonra yeniden parkelere çıktı-
ğını belirterek, “Çok sevinçliyiz, uzun bir 
süredir böyle bir ligin olması için çalış-
malar yapan arkadaşlarımıza teşekkür 
ederiz” ifadelerini kullandı. 

Göztepe coşkusu 

Denİzlİspor 4 senede 3. Kez küme düştü

TRENDYOL 1. Lig'de 31. hafta ma-
çında deplasmanda sonuncu Giresuns-
por'u 3-0 yenen Göztepe, Süper Lig 
kapısını ardına kadar araladı. Evinde 
büyük şölene hazırlanan sarı-kırmızılı-
lar, Gençlerbirliği'ni yendiği takdirde 
rakiplerinin alacağı sonuçlara bakmak-
sızın 2 sene önce veda ettiği Süper 
Lig'e dönüş yapacak. Giresunspor gali-
biyetiyle artık geri sayıma geçen Göz-
tepe, galibiyetin ardından büyük sevinç 
yaşadı. Giresun'da takımlarını yalnız 
bırakmayan taraftarlar galibiyetin se-
vincini doyasıya yaşadı. 

İSYAN MARŞI SÖYLENDİ 
Futbolcuları tribüne çağıran taraf-

tarlar hep birlikte İsyan Marşı'nı söyle-

di. Göztepeli futbolseverler Giresun 
dönüşünde oyuncuları ve teknik ekibi 
İzmir Adnan Menderes Havalima-
nı'nda da coşkuyla karşıladı. Gözte-
pe'de mutlu sona koşan teknik direktör 
Stanimir Stoilov, kazanmayı hak ettik-
lerini dile getirdi. Giresunspor'un haf-
talar önce küme düşmesine rağmen iyi 
futbol oynadığını belirten Bulgar tek-
nik adam, "Giresun sempatik, ligi çe-
ken ve oynamaya çalışan bir takım. Bu 
nedenle kendi takımımdan savunma 
anlamında memnun kalmadım. Çünkü 
rakibimize fırsatlar verdik. Fakat genel 
anlamda oyunun kontrolü bizdeydi. İs-
tediğimiz bir çok şeyi sahaya yansıttık. 
Artık önümüzdeki maçlara odaklana-
cağız" dedi.

KARŞIYAKA taraftarı önünde Hacettepe 
ile yenişemedi, umudunu Play-Off’a bı-
raktı. İzmir temsilcisi lider Batman Petrol 
ve ikinci Elazığ’ın kazandığı haftada saha-
dan 1-1’lik eşitlikle ayrıldı. Yeşil-kırmızılı-
ların sezonu üçüncü sırada bitirmesi 
kesinleşti. 

TFF 3. Lig 2. Grup’ta bir üst ligi hedef-
leyen Karşıyaka evinde kümede kalma 
mücadelesi veren Hacettepe 1945 ile 1-1 
berabere kalarak şampiyonluk yarışında 
havlu attı. 11’de konuk ekip etkili geldi. 
Soldan Hakan’ın ortasında Fatih kafayı 
vurdu, kaleci Enes köşeye giden topu kor-
nere tokatladı. 41’de rakibinden kaptığı 
topla soldan Hacettepe ceza sahasına giren 
Barış’ın vuruşunda kaleci Salih gole izin 
vermedi. İlk yarı 0-0 sona erdi. 68’de orta 
sahada Karşıyakalı Emre'nin hatalı pasında 
topla buluşan Ataberk’in ara pasında de-
fansın arkasına koşu yapan Mehmet 
Akyüz, ceza sahasına girip plase bir vu-
ruşla takımını öne geçirdi: 0-1. 

BERABERLİĞİ 90+3'TE YAKALADI 
83’te Bilal sağdan kesti, Mehmet'in 

yakın mesafeden kafa şutunda top üst di-
reği sıyırdı. 90+3’te sağdan Cenk Ah-
met’in kullandığı kornerde iyi yükselen 
Batuhan topu kafayla kaleye gönderdi, de-
fansın çıkardığı topu genç futbolcu takip 
ederek tamamladı: 1-1. Maç bu skorla ta-
mamlandı. Grupta 4 maçlık galibiyet serisi 
sona eren ve bitime 1 hafta kala normal se-
zonu 3. sırada bitirmesi kesinleşen 52 pu-
anlı Karşıyaka Play-Off'lardan hedefine 
varmaya çalışacak. Alsancak Mustafa De-
nizli Stadı’nı dolduran Karşıyakalı taraftar-
lar maçtan sonra futbolcuları alkışlarla 
uğurlayıp şampiyonluk için söz istedi 

 

Trendyol Süper Lig’e çıkmayı garantilemek için gün sayan sarı-kırmızılılar bir engeli 
daha geçti. Taraftarlar, İzmir’deki Gençlerbirliği maçı için şölen hazırlığına başladı 

KAF-KAF sevinemedi

THF Eğitim Kurulu üyesi ve İzmir İl Temsilcisi Taner 
Çetindere’nin öncülüğünde başlayan İzmir Veteran Hentbol 
Ligi’yle Türk hentboluna damga vurmuş sporcular yıllar 
sonra yeniden parkeye çıkmanın heyecanını yaşadı. 

iZMiR VETERAN HENTBOL 
LiGi BAŞLADI
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